
Waarom wordt de horeca zo aangepakt? Zij zijn voor

maar 2 procent van de besmettingen verantwoordelijk

blijkt uit cijfers van RIVM?

De horeca blijkt een belangrijke bron van besmettingen te

zijn.

De helft van de besmettingsclusters is thuis. Maar die

besmettingen ontstaan daar niet, ze komen uit de andere

helft van de clusters.

Je moet dus elders de bron aanpakken.

Voor wat betreft de horeca, zien we dat:

o De hoeveelheid besmettingen met de setting horeca

in september toenam tot ca. 5%, met name in de

leeftijdscategorie 20-24.

o Positieve testuitslagen horecamedewerkers is 15,7

dit is bijvoorbeeld het dubbele van het positieve

testpercentage onder zorgmedewerkers

o De actieve clusters die aan de horeca zijn gerelateerd

kennen een grotere gemiddeld aantal besmettingen

per cluster, namelijk 25,3. Dit is ruim viermaal zo

hoog dan het gemiddelde per cluster, namelijk 6

besmettingen.

= Qverigens, van alle clusterbesmetting is

ongeveer 10% gerelateerd aan de horeca.

Het klopt dat het aantal besmettingen met de setting

horeca en het aantal clusters in de horeca afneemt. Dit

heeft waarschijnlijk te maken met de

registratieachterstanden bij de GGD’en
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Het virus blijft zich verder verspreiden, ook in de horeca.

Om die reden zijn er maatregelen genomen.

Overigens we laten ook andere categorieén niet rusten:

werk, thuisbezoek, groepsvorming als zodanig, het

maximaal aanwezigen in zalen, het wordt helaas allemaal

aan banden gelegd.
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